
P*OTOKOU- fört vid konstituerande sammanträde med styrelsen för Eämma Fäbolag söndag
den 2 1uliå0äf§, Dikeskanten 5, Älvdalen

Närvarande: Anaa Dahlberg Rolf persson, Johan Barke, Maria Larsson, Göran Larsson,
Jan Norell samt Asitha Jerlerud

1. Den av årsmötet nyvalde srdföranden Jan Norell hälsade välkommen till det
konstituerande sammar*rädel

2. Styrelsen godkände kallelsen till sammanträdet,
3' Styrelsen godkände dagordningen medti[ägg avval avsekreterare, kassörsamt ett

beslut av utbyte av brygga vid badplatsen i Rämrna vitket ärsmötet 2023 ålagt
styrelsen att snarast ta beslut om.

4. Till justeringsmän utsågs Anna Dahlberg och Johan Barke
5- styrelsen beslutade att till vice ordförandsn välia Göran Larsssn.

Styrelsen beslutade att till sekreterare välja Anitha Jerlerud
styrelsen beslutade att tifi vice sekreterare väfia Rolf person
Styrelsen beslutade att till kassör välja Maria Larsson
§tyrelsen utsåg Johan Bar*e soln ansrrarig för föreningens hemsida, losefin Estenberg
har uppgiften att hålla föreningens Facebooksida uppdaterad. Johan B tar kontatct
med Josefin E.

Styrelsen för Rämma Fäbolag har därför följande utseende fram till årsm<itet 2o24:

Ordförande
Wce ordförande
Sekreterare
Vice sekreterare
Kassär

Jan Norell
Göran Larsson
Anitha Jerlerud
Rolf Persson
Maria Larsson

fram tillårsmötet 2024
fram tillårsmötet 2024
fram tillårsmötet 2024
fram till årsmötet 2025
fram tillårsmötet 2025
fram till årsmötet 2024
fram till årsmötet 2024
frarn till årsmötet 2024

fram till årsmötet 2025
fram till årsmötet 2O25

Ovriga ledamöter Bengt larsson
Marti* Ånderssan
lohan Sarke

Suppleanter Anna Dahlberg
Rolf Persson

6- Firmatecknaretir Råmma Fäbolagvaldesordföranden Jan Norell t1g5go3o6-7213}
samt kassörEn Maria Larsson t195s072?-7222!.Föreninger tecknas gemensamt av
dessa två.

7' Vid årsmötet 2023 beslutades att styrelsen för Fäbolaget skulle undersöka
möjllgfreterna och kostnaderna ftir en ny brygga vid badplatsen i Rämmasi,ön.
Styrelsen har undemökt detta och fått ett kostnadsförslag på trr 3§ s0p,- exgusive
frakt.
§tyrelsen beslutade aä beställa en rry brygga cch fiirhoppni*gsvis f3 den på plats

. snder somlnaren"
8. Jan Norell fick i uppdrag att kontakta festkomrnittee*laktivttetsgruppen *ir ätt fii

namn på kontaktperssiler. Bessa ska kallas till nåsta ordinarie mste fiir fäbolaget
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9' Nästa möte bestämdes till 23 juli2O23, kl 18.00 hemma hos Anitha Jerlerud.
10. Mötet avslutades med kaffe och dopp.

Vid protokollet

Å*
Anitha Jan Norell

Ordförande

Jysteras

'41i,'i
.,"],ff^ä- i ri ;*,*,J--]t-.
Anna Dahlberg \'.j

§6r&e-
Johan Barke

2

?-


